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ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА 
 са 7. видео-конференцијске сједнице Синдикалног одбора 

 СО „ЕЛЕКТРОПРЕНОС“ Бањалука 
 
7. видео-конферцијска сједница Синдикалног одбора одржана путем видео-линка  
30.12.2020. године (сриједа) са почетком у 11.13 часова којом је предсједавао 
Војислав Тодоровић, предсједник Синдикалног одбора. 
 
Сједници су присутни чланови Синдикалног одбора: 
 

Бања Лука: Војислав Тодоровић 
Ненад Новаковић 

Дарио Јазић 
 

   

Требиње: Александар Гачевић Небојша Поповић 

 Здравко Елаковић   

   

Добој: Младен Никић  

   

Вишеград: Александар Ћорић 
 

 

 
 

  

ДНЕВНИ РЕД: 

1. Верификовање оперативног плана рада Синдикалних подружница и 
усвајање оперативног плана рада Синдикалне организације за 2021. годину. 

2. Верификовање финансијског плана пословања Синдикалних подружница и 
усвајање финансијског плана пословања Синдикалне организације за 2021. 
годину. 

3. Разматрање и усвајање финансијског плана пословања Фонда солидарности 
за 2021. годину. 

4. Разно. 
 

 
 
 
Дневни ред је усвојен једногласно.  
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Ад 1. 
 
Војислав Тодоровић је упознао присутне са достављеним плановима сваке 
Синдикалне подружнице као и оперативног плана рада Синдикалне организације. 
Такође је констатовао да су оперативни планови већим дијелом исти као 
претходне године као и да је у оперативним палновима код свих подружница и 
Синдикалне организације навдено да тежиште свих активности треба усмјерити 
на враћање обрачуна синдикалних чланарина и осталих издвајања преко палтних 
листи. 
 
Ненад Новаковић је у дискусији изнио више питања које се односе на Оперативни 
план синдикалне организације за 2021. годину с посебним нагласком на 3. ставку, 
гдје је посебно апострофирао дио шта ако овај састав Синдикалног одбора не 
успије урадити зацртане промјене Правилника о организацији и раду СО и 
Правилника о провођењу избора, као и шта нас чека у наредном периоду и да ли 
постоји излазна стратегија уколико се наведено не уради. Констатовао је да је до 
сада 5 пута донесена одлука на Синдикалном одбору о реорганизацији СО као и да 
је  формирана комисија за ту активност, али се поменута одлука није реализовала.  
 
Небојша Поповић је навео да је на 8. сједници Синдикалног одбора у Источном 
Сарајеву предложене и размтране варијанте са бројем чланова Синдикалног 
одбора, а накандно усвојена варијанта са једним чланом Синдикалног одбора из 
Синдикалне подружнице. Поред тога је констатовао да постојећи Правилник не 
спречава потписивање Колективног уговора као и ријешавање осталих отворених 
питања из радно-правног стаутуса са послодавцем. Констатовао је да је готов 
Нацрт Правилника добио пред ову видео-конференцијску сједницу, односно прије 
два дана. Навео је да доставио имејл свим члановима Синдикалног одбора гдје је 
навео став Синдикилне подружнице Требиње по питању реорганизације и броја 
чланова Синдикалног одбора са освртом на 8. сједницу. 
 
Војислав Тодоровић је на ову констатацију одговорио да је исти материјал био 
доставњен прије 4 мјесеца, а да су само закључци који су освојени на 8. сједници 
СО имплементирани у овај Нацрт Правилника. 
 
Александар Гачевић је изнио мишљење да ако постоји добра воља да се Нацрт 
Правилника о раду и организацији СО може веома брзо урадити и да не треба 
бити изричит у ставовима око броја чланова синдикланих подружница у 
синдикалном одбору. 
 
Здравко Елаковић је додао да се реорганизација СО може урадити са измјенама и 
допунама постојећег Правилника. 
 
Ненад Новаковић је упоредио опаративне планове Синдикалних подружница и 
надлежности које имају.   
 
Младен Никић је става да будући Синдикални одбор треба да буде заступљен са 
два члана из регије Добој-Бијељина, односно Синдиклане подружнице Добој.    
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Након расправе и представљања мишљења присутних, стављен је на гласање 
приједлог:  
 
Верификовање оперативног плана рада Синдикалних подружница и усвајање 
оперативног плана рада Синдикалне организације за 2021. годину. 
 
Закључак: 
Усваја се приједлог. 
Одлука донесена са 7 гласaва „ЗА“ и 1 глас „ПРОТИВ“. 
 
Констатовано је да су верификовани Оперативни планови рада Синдикалних 
подружница и да је усвојен Оперативни план рада Синдикалне организације за 
2021. годину. 
 
Ад 2. 
 
Верификовање финансијског плана пословања Синдикалних подружница и 
усвајање финансијског плана пословања Синдикалне организације за 2021. 
годину. 
 
Војислав Тодоровић је упознао присутне са усвојеним Финансијским плановима 
Синдикалних подружница, као и са приједлогом Финаснијског плана Синдикалне 
организације који је консолидовани (обједињени) план свих подружница. Укратко 
је напоменуо да је СП Бања Лука након усвајања ребаланса плана за 2020, те се 
руководећи планом за 2020. годину, на исти начин креирала план и за 2021. Што 
се тиче СП Бања Лука, битне ставке се нису промјениле, једино ставка на 
приходовној страни-односно новчани износ прикупљене чланарине пошто се број 
чланова смањио. Примједба књиговође СО је да чланарина за СУРЕРС мора бити 
уобзирена у приходовној страни као обједињена чланарина,  док  у расходовној 
страни мора бити уобзирена са посебним контом. Напоменуо је да повјереници 
подружница, након усвајања финансијског плана на састанку подружнице који се 
записнички констатује,  донесу одлуку о усвајању финасијског плана Синдиклане 
подружнице у чијој преамбули треба да стоји члан Правилника о раду и 
ораганизацији Синдикалне организације којим су дефинисана овлашћења 
повјереника подружнице ( члан 24. и 26. Правилника о раду СО), број састанка 
синдикалне подружнице те вријеме и мјесто одржавања. 
  
Након што присутни нису имали дискусије по овој тачки стављен је на гласање 
приједлог:  
Верификовање финансијског плана пословања Синдикалних подружница и 
усвајање финансијског плана пословања Синдикалне организације за 2021. 
годину. 
 
Закључак: 
Усваја се приједлог. 
Одлука донесена са 7 гласова „ЗА“ и 1 глас „ПРОТИВ“. 
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Констатовано је да је верификовани Финансијски планови Синдикалних 
подружница за 2021 год. и да је усвојен Финансијски план Синдикалне 
организације за 2021. годину. 
 
Ад 3. 
 
Разматрање и усвајање финансијског плана пословања Фонда солидарности за 
2021. годину. 
 
У уводном дијелу Војислав Тодоровић је напоменуо да је и код израде Финасијског 
плана пословања Фонда солидарности, на приходовној страни,  узети просјечни 
мјесечни ниво уплата свих Синдикалних подружница. Такође на расходовној 
страни су усаглашене главне ставке у  свим подружницама: награда за одлазак у 
пензију и награда за рођење дјетета. Износ ставки на расходовној старни коју 
подразумјевају: бањско лијечење и лијечење у иностранству су предвиђене у 
износу као и за 2020. годину.     
 
Младен Никић је предложио да се поводом креирања овог финасисјког  плана 
изјасне чланови Управног одбора Фонда солидарности који су присутни на 
сједници. 
 
Александар Ћорић је изнио мишљење да се поједине ставке у плану могу 
кориговати, односно да се може урадити ребалс плана ако у току године дође до 
одређених одступања.  
 
Александа Гачевић је навео да у СП Требиње немају тачан податак колико чланова  
иде у пензију 2021. године као и проблем око пензионисања одређеног броја људи 
јер нису уплаћени доприноси за одређени период а поред тога немају ни године 
старости за опдлазак у пензију. 
 
Након закључене дискусије стављен је на гласање приједлог: 
Разматрање и усвајање Финансијског плана пословања Фонда солидарности за 
2021. годину.  
 
Закључак: 
Приједлог  се одбија. 
Одлука донесена са 6 гласaва „ЗА“ и 2 гласа „ПРОТИВ“. 
 
Констатовано је да није усвојен Финансијски план пословања Фонда солидарности 
за 2021. годину.   
 
Ад 4. 
 
Разно 
 
Војислав Тодоровић је изнио проблем са радницима којима је прекинут Угвор о 
раду а који неиспуњавају услове за пензионисање због старосне границе. Поред 
тога је навео конкретне проблеме као и приједлоге на који начин се може 
интервенисати у овим околностима. 
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Ненад Новаковић је навео да се у овим случајевима Компанија није једнако 
односило према свим радницима, некима је Уговор о раду продужаван док се нису 
стекли услови за пензионисање. 
 
Александар Гачевић је навео да је Компанија према раднику којем нису били 
уплаћени доприноси ПИО за одређени период  продужила Уговор о раду док се 
нису стекли услови за пензиониосање. Може ли се упутити допис (молба)  СУРЕРС-
у којом ће тражити да се Синдикат обрати према Влади Републике Српске по овом 
проблему. 
 
Војислав Тодоровић је констатовао да је ово питање покренуто и у 
Предјседништву СУРЕРС-а и у Конфедерацији Синдиката Републике Српске. 
Одређени договори званичника СУРЕРС-а и Конфедерације Синдиката РС са 
Предсједником  Владе РС су били постигнути.  
 
Младен Никић је навео низ некоректности одређених колега према Синдикалној 
организацији.  
 
Дарио Јазић је изнио проблем везан за колективно осигурање радника, односно, 
што није продужен Уговор о коликтивном осигурању.  
 
Младен Никић је навео да је изричита наредба да радници у Републици Српској 
морају бити колективно осигурани и да без обзира што Закон о раду у 
институцијама БиХ оставља могућност послодавцу да осигура раднике, треба 
инсистирати код одређених органа и институција Републике Српске да се поштују 
одредбе Закона о раду у Републици Српској  на њеној територији. 
   
Сједница Синдикалног одбора се закључује у 12.41. 
 
 
У Бањој Луци, 30.12.2020. године. 
 
 
 

 

 

      

  
 

 

 
 
 

 

Достављено:  

1. Члановима Синдикалног и Надзорног Одбора 

2. Огласна табла 

3. а/а  


